
Referat fra styremøte torsdag 21.10 kl 20.00 

Til stede: Espen Aasland, Ann-Helen Sørensen, Christoffer H, Ket Risa og Nora Pedersen 

 

1. Referat fra årsmøtet 

Referat fra årsmøte har en formell feil. Valg av sekretær er ikke korrekt referert. 

Styret må korrigere dette slik at det kommer tydelig frem at Sissel er lovlig valgt 

sekretær. 

 

2. Økonomi 

Det er lagt inn sikkerhetsrutine der utbetalinger som legges inn må godkjennes av 

en ekstra person. Dette som en ekstra sikkerhet. 

Klubben har i dag 281 023 på konto. Vi går mot et bra overskudd. Det har vært 

lavere kostnader. 

 

 
3. RS 2021 

Leder deltar på dette. I år er det lagt opp til en dag. Klubben dekker fly og evt. 

overnatting. 

Forslag om at avlsrådet deltar på avlsråd-seminar/oppdretter-seminar når det blir 

aktuelt. Klubben dekker reise og opphold. 

 

4. Japanerbladet m.m-Hvor står vi nå. 

Styret presenterer seg selv til neste nummer. 10-20 linjer. 

Hanne Ånensen er invitert til å skrive om Kennel Jasam. Hun er en av de mest 

erfarne oppdrettere i Norge. Tanken er at det blir en stafett-pinne der flere 

oppdrettere skriver om sitt oppdrett i framtidige nummer. 
   

5. Morokulien-update. 

Vi jobber fortsatt mot å ha en felles utstilling med Svensk Japansk Spisshund 

klubb der det en dag blir Svensk Cert og en dag Norsk Cert i Juli 2023.Det blir 

befaring fra styret for å sjekke faciliteter mm 

 

6. Diverse 

Mestvinnerliste: Året har vært preget av avlyste utstillinger. Det vil likevel bli 

utarbeidet en mestvinnerliste. 

Forslag om at på neste årsmøte foreslår vi/utnevner vi, en som kan ta 

mestvinnerlisten evt ha flere som kan bistå hver andre med dette. 

 

Møtet hevet kl 2115 

Referent: Sissel M. Saua 


